
Vragen en toezeggingen Commissies 17 september 2018 

 

Vragenhalfuur 

1. Wethouder Haagsma zegt, naar aanleiding van klachten vanuit Espel, toe dat hij 

de commissie op de hoogte zal brengen van de resultaten van evaluatie naar 

huisvesting arbeidsmigranten binnen de bebouwde kom. 

Reactie college/tijdpad: 

Het college is bezig de beleidsregels ander woongebruik aan te passen. 

Dit naar aanleiding van de evaluatie van het beleid die door de raad is 

vastgesteld, een aantal aandachtspunten dat in de praktijk naar voren 

kwam en door overleg met de 10-dorpen. Het college wil u graag 

integraal op de hoogte stellen van het resultaat. Dat betekent dat als de 

beleidsregels aangepast zijn, u zowel de regels als de aandachtspunten 

van de dorpen krijgt. Het college verwacht u dit in oktober, hooguit 

november, ter informatie toe te sturen en toe te lichten. 

  

SLZ 

 

2. Raadslid Wijnhoud geeft aan dat er scholen zijn die een computer verstrekken aan 

leerlingen, deze zou dan toch niet ook via de meedoeregeling verstrekt hoeven 

worden? En krijgen dan alle brugklassers een computer (er staan geen 

voorwaarden bij). Wethouder Uitdewilligen komt hierop terug. 

Reactie college/tijdpad: 

De gemeente heeft contact gehad met de middelbare scholen over het 

gebruik van computers en tablets door leerlingen en hun beleid hierop. 

Het beleid verschilt per school. Op sommige scholen zijn ouders verplicht 

om zelf een laptop of tablet voor hun kind aan te schaffen. Op een aantal 

andere scholen worden laptops of tablets beschikbaar gesteld in de 

lessen. Deze laptops en tablets moeten na de les weer ingeleverd worden. 

 

Ieder kind heeft een laptop of tablet nodig om thuis huiswerk te kunnen 

maken en werkstukken te schrijven. De middelen die de scholen 

beschikbaar stellen zijn hiervoor niet altijd toereikend. In die gevallen wil 

het college via het meedoenpakket een laptop of tablet beschikbaar 

stellen aan brugklassers. Een voorwaarde hierbij is dat de school geen 

voorliggende voorziening biedt.  

 

Het college geeft na de besluitvorming door de raad op 1 oktober in 

beleidsregels verdere invulling aan de voorwaarden van de verstrekking 

van de producten binnen het meedoenpakket.  

 

3. Raadslid Mulder vraagt hoeveel geld is er uitgegeven in 2017. Dit is een 

technische vraag; dit wordt nagekeken en hier komt het college schriftelijk op 

terug. 

Reactie college/tijdpad: 

In 2017 is er ongeveer 63.000 euro besteed aan de meedoenregeling voor 

kinderen. De plannen voor de inzet van de extra rijksmiddelen voor 

armoedebestrijding onder kinderen waren in 2017 nog in ontwikkeling. 

De extra middelen van 2017 zijn toegevoegd aan de reserve Sociaal 

Domein. De raad wordt bij de decemberrapportage 2018 voorgesteld om 

deze middelen beschikbaar te houden voor de ontwikkeling van een 

digitale oplossing voor de verstrekking van het meedoenpakket (zie de 

Notitie Meedoenpakket). 

 

 

 

 

 

 

 



4. Op pagina 6 van het stuk staat “leuk”. Wethouder Uitdewilligen kijkt nog even 

naar de woordkeus in dit verband.  

Reactie college/tijdpad: 

Via het meedoenpakket geven we kinderen uit gezinnen met een laag 

inkomen dezelfde kansen als hun leeftijdsgenoten. Plezier maken hoort 

daar ook bij. De invulling van het meedoenpakket geeft hun daarom de 

mogelijkheid om producten en activiteiten te kiezen die passend en leuk 

zijn.   

 

WO 

 

5. Wethouder Haagsma heeft toegezegd dat in een volgende versie van het 

document over de omgevingswet/leidende principes een opmerking wordt 

opgenomen over context gedreven werken. 

Reactie college/tijdpad:  

In oktober wordt het programmaplan van “Noordoostpolder de Ruimte”, 

dat zich richt op de invoering van de Omgevingswet, ter informatie 

toegestuurd aan de gemeenteraad. In de begeleidende raadsmemo zal 

onder andere ingegaan worden op het verband tussen de “leidende 

principes” en “passend organiseren”. 

 

 

6. Wethouder Haagsma zegt toe dat bij de voorgenomen herziening van de 

structuurvisie op het onderdeel zonneweiden gelijktijdig andere onderdelen binnen 

het hoofdstuk duurzame energie meegenomen kunnen worden. 

Reactie college/tijdpad: 

Het hoofdstuk duurzame energie zal naar verwachting voor een 

belangrijk deel (inclusief kaart) herzien worden voor het onderdeel ‘ 

mogelijkheden voor zonne-energie’. 

Alleen die  ‘andere onderdelen’ van duurzame energie worden 

meegenomen waarvoor op het schaalniveau van de structuurvisie een 

wijziging noodzakelijk is en dit vooraf ook grondig is onderzocht. 

 

7. Wethouder Haagsma gaat na of het juridisch mogelijk is om lokaal eigenaarschap 

voorrang te geven bij het vergunnen van een zonneweide. 

Reactie college/tijdpad:  

Deze vraag maakt onderdeel uit van de veelheid te onderzoeken aspecten 

zowel specifiek voor het windmolengebied als polder breed. Wij 

verwachten conform het plan van aanpak de komende maanden (begin 

2019) tot uitwerking van voorwaarden voor zonneweides te komen.  En 

daarbij proberen we ook een antwoord te geven op deze vraag. 

 

 

BFE 

 

8. Wethouder Wijnants zegt toe dat hij bij het opstellen van de legesverordening de 

vraag uit de motie probeert te beantwoorden, voor zover dat mogelijk is. 

Reactie college/tijdpad: 

De reactie op de (aangehouden) motie wordt meegenomen bij het 

raadsvoorstel voor de vaststelling van de legesverordening. 

 

9. Wethouder Wijnants zegt toe dat hij Dhr. Van Steen uitnodigt voor een overleg als 

de legesverordening gemaakt wordt. 

Reactie college/tijdpad: 

Inmiddels is er een afspraak voor overleg gepland. 


